
P 系列产品主要应用于造纸工业、水性油墨、皮革粘合剂、化妆品、农药等行业，其具有白度高、易分散、

粒度分布均匀、粘浓度稳定等优点，在造纸领域能够给予纸张良好的覆盖性能和涂布光泽性能，还能增加

纸张的白度、不透明度、平滑度及印刷适应性，会极大地改善纸品的质量。同时，在水性油墨应用中，它

能增强油墨的表面耐磨性、防止油墨下渗、防止印刷水纹的产生、加快干燥速度、提高油墨的印刷质量、

适当增加油墨的粘度和固含量，起到一定的防沉降作用，也广泛应用于水性涂料。

P series products are mainly used in paper industry, water-based ink, Leather Adhesives,

cosmetics, pesticides and other industries, which has the advantages of high whiteness, easy

dispersion, uniform particle size distribution, viscosity stability, etc., in the paper field can give

good coverage and coating performance, but also increase the whiteness, opacity, smoothness

and printing adaptability, will greatly improve the quality of paper. At the same time, in

water-based ink application, it can enhance ink surface wear resistance, prevent ink leakage,

prevent printing watermark production, speed up the drying speed, improve the quality of

printing ink, appropriately increased ink viscosity and solid content, certain anti sedimentation, is

also widely used in waterborne coatings.


